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Strojnícka fakulta STU, Nám. slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

Zápisnica č. 3 / (2022 – 2026) 

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 14. 2. 2023 o 13:00 h 

 

 

Prítomní: 

1. Bartalský Lukáš, Ing., PhD. 15. Sejč Pavol, prof. Ing., PhD. 

2. Brusilová Alena, doc. Ing., PhD. 16. Uváček Marian, Mgr., PhD. 

3. Čačková Iveta, doc. Ing., PhD. 17. Úradníček Juraj, doc. Ing., PhD. 

4. Danko Ján, Ing., PhD. 18. Bajnok Patrik 

5. Gulan Ladislav, prof. Ing., PhD               19. Kmeť Marek                               

6. Gulan Martin, doc. Ing., PhD.           20. Kmeť Vladimír, Ing. 

7. Hudecová Elena, Mgr. 21. Kručay Peter, Bc. 

8. Chmelko Vladimír, doc. Ing., PhD. 22. Poničanová Andrea, Bc. 

9. Knížat Branislav, doc. Ing., PhD.     23. Predáč Damián 

10. Leja Jozef, RNDr., PhD. 24. Vojtko Tedeáš, Ing. 

11. Letavaj Peter, Mgr., PhD. 25. Vozárová Jana 

12. Macho Oliver, Ing., PhD.   

13. Mlynár Peter, Ing., PhD.   

14. Peciar Peter, doc. Ing., PhD.   

 

 

 

                           

 

Prizvaní:   Šooš Ľubomír, Dr.h.c. prof. Ing., PhD. – dekan 

 Gužela Štefan, doc., Ing., PhD. – prodekan pre vzdelávanie I. a II. stupeň a starostlivosť pre študentov 

 Ďuriš Stanislav, prof. Ing., PhD. – prodekan pre vedu, výskum a III. Stupeň vzdelávania 

 Schrek Alexander, doc. Ing., PhD. – prodekan pre personálne a sociálne veci, rozvoj fakulty 

 Kuzmová Gabriela, Ing. – tajomníčka fakulty 

Ridzoň František, doc. Ing., CSc. – predseda AS SjF STU (2018 – 2022) 

 

Program:                   1. Otvorenie a schválenie programu a overovateľov zápisnice 

 2. Informácie z Kolégia rektora a aktuálne otázky SjF 

 3. Informácie zo zasadnutia AS STU 

 4. Správa o činnosti Akademického senátu SjF STU v Bratislave za rok 2022 

 5. Návrh na vymenovanie predsedu disciplinárnej komisie SjF STU na uvoľnené miesto 

 6. Plán investícií a rekonštrukcií 

 7. Úprava dotácie SjF STU k 31. 12. 2022 

 8. Správa za oblasť vzdelávania na Strojníckej fakulte STU za akademický rok 2021/2022 

 9. Správa o vedecko-výskumnej činnosti Strojníckej fakulty v Bratislave 

 10. Smernica na podporu publikačnej činnosti 

 11. Návrh na schválenie členov obvodných volebných komisií 

 12. Organizačné pokyny na prípravu a priebeh volieb do AS STU v Bratislave na Strojníckej fakulte 

STU na funkčné obdobie 2023 - 2027 

 13. Rôzne 

 

K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU zvolala a otvorila predsedníčka AS SjF STU, doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. Privítala 

prítomných senátorov, vedenie STU a následne predstavila program zasadnutia.     

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí:  – prof. Ing. Pavol Sejč, PhD. 

– Ing. Tadeáš Vojtko  

 

 

Neprítomní:    Matúš Miloš, doc., Ing., PhD. – ospr. 

 Krajčíková Zuzana, Bc.  – ospr.   
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Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 24 

 Hlasovalo za : 22 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   2 

Záver: Overovatelia zápisnice boli schválení väčšinou hlasov. 

 

Pripomienky, doplňujúce a pozmeňujúce návrhy k programu zasadnutia zo strany prítomných senátorov vznesené 

neboli. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 24 

 Hlasovalo za : 24 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Program zasadnutia AS SjF STU bol schválený jednomyseľne. 

 

K bodu 2:  

Informácie z Kolégia rektora predniesol dekan fakulty prof. Šooš. Informoval prítomných o zaslaní nového štatútu 

STU na ministerstvo školstva pre nostrifikáciu. Po tomto procese bude môcť byť zahájený proces zapracovania 

nového štatútu STU do vnútorných smerníc SjF. Ďalej informoval o úspešnej voľbe posledného, trinásteho člena 

Správnej rady STU, odvolaní kvestora a vymenovaní poverenej kvestorky. Následne dekan v krátkosti informoval 

o havarijnom stave dvora a postupe riešenia tohto problému. 

 

Predsedníčka AS SjF otvorila diskusiu. 

Diskusia: 

Bez diskusie.  

 

K bodu 3:  

Informácie zo zasadnutia AS STU predstavili prof. Gulan a doc. Chmelko. Informovali o rokovaniach, ktoré sa 

venovali pripomienkam k návrhu nového štatútu STU. Niektoré z pripomienok boli akceptované a niektoré sa 

nepodarilo presadiť. Štatút STU bol schválený Akademickým senátom STU dňa 01. 02. 2023.   

Predsedníčka AS SjF otvorila diskusiu.    

Diskusia: 

Bez diskusie.  

K bodu 4: 

Predsedníčka AS SjF STU doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. informovala prítomných senátorov, že Správa o činnosti 

AS SjF STU v Bratislave za rok 2022 bola prerokovaná v predsedníctve AS SjF STU dňa 09.02.2023. Správa bola 

v predstihu zaslaná senátorom k pripomienkovaniu. Predsedníčka vyzvala prítomných na predloženie pripomienok. 

Žiadne pripomienky neboli vznesené. Predsedníčka AS SjF STU v Bratislave doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. 

následne prečítala návrh uznesenia. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 1.3/2023: 

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave prerokoval „Správu o činnosti 

Akademického senátu SjF STU v Bratislave za rok 2022“ bez pripomienok.“ 

Výsledky hlasovania: 

 

 Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných členov AS : 24 

 Hlasovalo za  : 24 
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 Zdržalo sa hlasovania :   0 

 Hlasovalo proti :   0 

 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 1.3/2023 bolo schválené jednomyseľne.  

 

K bodu 5: 

Návrh na vymenovanie nového člena Disciplinárnej komisie SjF STU na uvoľnené miesto predkladal dekan fakulty, 

ktorý v úvodnom slove uviedol, že z hľadiska zabezpečenia činnosti Disciplinárnej komisie je nevyhnutné schválenie 

nového člena a zároveň predsedu komisie. Následne uviedol návrh na vymenovanie prodekana doc. Ing. Štefana 

Guželu, PhD. za nového člena a súčasne predsedu Disciplinárnej komisie SjF STU.   

Po úvodnom slove pána dekana predsedníčka AS SjF otvorila diskusiu.  

Diskusia: 

Bez diskusie.  

Výsledky hlasovania: 

 

 Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných členov AS : 24 

 Hlasovalo za  : 24 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

 Hlasovalo proti :   0 

Záver: Návrh na vymenovanie doc. Ing. Štefana Guželu, PhD. za predsedu Disciplinárnej komisie SjF STU 

v Bratislave bol schválený jednomyseľne.  

 

K bodu 6: 

Po úvodnom slove dekan fakulty prof. Šooš uviedol, že plán investícií a rekonštrukcií bol zostavený na základe 

požiadavky AS SjF. Následne požiadal prodekana doc. Schreka, aby predstavil plán investícií a rekonštrukcií pričom 

upozornil, že jednotlivé plánované rekonštrukcie boli vopred prejednané s vedúcimi jednotlivých ústavov.  

Predsedníčka AS SjF otvorila diskusiu.   

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil Ing. Danko s otázkou k rekonštrukcii fasády SjF. Odpovedal prodekan doc. Schrek, bola 

vybraná firma na realizáciu rekonštrukcie fasády, v súčasnosti sa čaká na podpis zmluvy, ktorá bude musieť byť 

odoslaná na ministerstvo školstva na schválenie a po schválení budú zahájené práce. Na doplňujúcu otázku v akom 

režime bude prevádzkované parkovisko pre zamestnancov počas prebiehajúcej rekonštrukcie, odpovedal prodekan 

Schrek, že prevádzka parkoviska bude problematická a je potrebné ešte túto otázku doriešiť. Následne sa do diskusie 

prihlásil doc. Chmelko, ktorý vyjadril názor, že je potrebné žiadať ministerstvo školstva o vyčlenenie finančných 

prostriedkov na obnovu a rekonštrukciu, ktorá by mala byť oddelená od pridelenej dotácie, ktorá je určená na chod 

fakulty ako takej a na jej hlavnú činnosť, ktorou je pedagogický proces.  

Záver: AS SjF STU v Bratislave prerokoval predložený plán investícií a rekonštrukcií s nasledovnými pripomienkami: 

- vypracovať komplexnejší materiál rekonštrukcií a investícií na obdobie 2023 - 2028 (v súlade so zámerom 

STU) ako súčasť dlhodobého zámeru rozvoja fakulty. 

- v návrhu na rok 2023 upraviť poradie priorít s ohľadom na potreby pedagogického procesu a študentov (bod 

4 pred bod 2, bod 3 spojiť s bodom 6 a umiestniť za bod 2, ...),  ktoré boli predkladateľom akceptované.  

 

K bodu 7: 

Predkladateľ dekan fakulty, po úvodnom slove k realizácii potrebných úprav finančných prostriedkov následne 

prenechal slovo pani tajomníčke Ing. Kuzmovej, ktorá podrobne informovala o úprave dotácie SjF STU k 31.12.2022. 

Podklady boli senátorom rozposlané v dostatočnom časovom predstihu. Pani tajomníčka zhrnula všetky zmeny 

dotácie, ktoré museli byť zapracované.  

 

Predseda ekonomickej komisie doc. Chmelko konštatoval, že Ekonomická komisia nemá k úprave dotácie žiadne 

pripomienky. Predsedníčka AS SjF otvorila diskusiu. Žiadne pripomienky neboli vznesené.  
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Návrh uznesenia AS SjF STU č. 2.3/2023: 

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje predložené úpravy 

dotácie SjF k 31.12.2022.“ 

Výsledky hlasovania: 

 

 Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných členov AS : 24 

 Hlasovalo za  : 24 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

 Hlasovalo proti :   0 

 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 2.3/2023 bolo schválené jednomyseľne. 

 

K bodu 8: 

V úvodnom slove dekan prof. Šooš v krátkosti zhrnul pozitívne aj negatívne závery Správy za oblasť vzdelávania na 

Strojníckej fakulte STU za akademický rok 2021/2022. Ako pozitívum vyzdvihol stály záujem o absolventov SjF 

z praxe. Zároveň upozornil aj na negatívne hodnotenie v závere výročnej správy, ktorou je pretrvávajúci nízky počet 

študentov na fakulte. Výročnú správu za oblasť vzdelávania na SjF STU za akademický rok 2021/2022 prezentoval 

prítomným senátorom pán prodekan doc. Gužela. Pán prodekan informoval o aktuálnych počtoch študijných 

programov v bakalárskom, inžinierskom a doktorandskom stupni štúdia. Ďalšie informácie sa týkali záujmu študentov 

o štúdium na Strojníckej fakulte a prehľadu úspechov, ktoré dosiahli študenti na národnej a medzinárodnej úrovni. 

Záver výročnej správy sa venoval podpore študentov a zvyšovaniu kvality vzdelávania na Strojníckej fakulte. 

Predsedníčka AS SjF otvorila diskusiu.  

Diskusia: 

Úvod diskusie bol venovaný nedostatočnej evaluácií predmetov zo strany študentov. Zo strany študentskej časti AS 

SjF zazneli pripomienky k nedostatočnej výzve k evaluácii predmetov od učiteľov. Taktiež zazneli výhrady 

k formálnej stránke a otázkam dotazníka. Reagoval prodekan Gužela, ktorý poďakoval za pripomienky a vyzdvihol, 

že študenti, ktorí sa zapojili do evaluácie písali pravdivé odpovede. Následne sa do diskusie zapojil doc. Chmelko 

s návrhom, aby sa evaluácia realizovala starým papierovým spôsobom. Ing. Bartalský navrhol dotazník pomocou 

nástrojov google. Na to reagoval prodekan Gužela, ktorý uviedol, že evaluáciu je potrebné realizovať cez AIS. Doc. 

Čačková vyzvala prítomných senátorov, aby požiadali kolegov na ústavoch nech vyzvú študentov k evaluácií 

predmetov. Následne sa diskusia zamerala na prácu tútorov, kde Ing. Bartalský upozornil, že tútori nedostávajú 

zoznam a ani kontakt na študentov v skupine, ktorá im bola priradená. Reagoval prodekan Gužela s tým, že zariadi 

nápravu. Po diskusii predniesla predsedníčka AS SjF STU v Bratislave návrh uznesenia. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 3.3/2023:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje „Výročnú správu za 

oblasť vzdelávania na SjF STU v Bratislave za akademický rok 2021/2022 

s pripomienkami.“ 

Výsledky hlasovania: 

 

 Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných členov AS : 25 

 Hlasovalo za  : 25 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

 Hlasovalo proti :   0 

 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 3.3/2023 bolo schválené jednomyseľne. 

 

K bodu 9: 

V úvode dekan prof. Šooš informoval, že Strojnícka fakulta skončila ako najlepšia v domácich projektoch spomedzi 

všetkých fakúlt STU. Zároveň však uviedol, že najväčšou slabinou je zapojenie Strojníckej fakulty do 

medzinárodných výskumných projektov a apeloval na väčší záujem zapájania sa do týchto projektov. V závere dekan 
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fakulty uviedol, že celkovo klesol aj počet publikácií za rok 2022. Správu o vedecko-výskumnej činnosti Strojníckej 

fakulty STU v Bratislave za rok 2022 prezentoval prodekan prof. Ďuriš, ktorý okrem záverov uvedených v správe 

informoval prítomných senátorov aj o oceneniach, ktoré získali zamestnanci Strojníckej fakulty STU v Bratislave za 

rok 2022. V správe sa ďalej hodnotila práca jednotlivých ústavov podľa počtu schválených projektov a podľa 

priemeru finančných prostriedkov na jedného zamestnanca ústavu. V závere správy pán prodekan prezentoval 

výsledky hodnotenia fakulty a jednotlivých ústavov v citačnej a publikačnej aktivite. 

Predsedníčka AS SjF otvorila diskusiu.  

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojil Ing. Danko s otázkou, či nastal pokles v počte publikácií alebo v počte bodov. Reagoval 

prodekan Ďuriš, pokles nastal v bodoch, ktoré odzrkadľujú zmenu prideľovania finančných prostriedkov na základe 

metodiky hodnotenia ministerstva školstva. Ďalej reagoval Ing. Danko s pripomienkou, že pre celkové hodnotenie 

ústavov je potrebné spojiť výsledky za oblasť výskumu aj s pedagogickými úväzkami. Na to reagoval dekan fakulty, 

že takáto sumárna správa bude pripravená v máji.  

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 4.3/2023:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje „Správu o vedecko-

výskumnej činnosti a zahraničných vzťahoch Strojníckej fakulty STU v Bratislave za rok 

2022 bez pripomienok.“ 

Výsledky hlasovania: 

 

 Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných členov AS : 25 

 Hlasovalo za  : 25 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

 Hlasovalo proti :   0 

 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 4.3/2023 bolo schválené jednomyseľne. 

 

K bodu 10: 

Dekan fakulty prezentoval prítomným senátorom Smernicu na podporu publikačnej činnosti. Uviedol, že cieľom tejto 

smernice je zvýšiť a skvalitniť publikačnú činnosť pedagogických a výskumných pracovníkov a študentov 

doktorandského štúdia na fakulte. Podpora sa bude vzťahovať len na publikačné výstupy, ktoré budú spĺňať určité 

podmienky uvedené v smernici. Finančná podpora bude realizovaná formou úhrady časti nákladov spojených s 

uverejnením publikačného výstupu a finančnou odmenou kolektívu autorov zo Strojníckej fakulty. 

Predsedníčka AS SjF otvorila diskusiu.  

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásila doc. Brusilová s otázkou, na aké obdobie je garantovaná odmena pre autorský kolektív. 

Reagoval dekan fakulty prof. Šooš, finančné prostriedky sú vyčlenené na rok 2023. V novom roku budú výsledky 

analyzované a na základe nich budú vyčlenené finančné prostriedky z nového rozpočtu. Doc. Chmelko upozornil na 

disproporciu finančných príspevkov pri platených a neplatených publikáciách. Reagoval dekan fakulty prof. Šooš, 

ktorý uviedol, že pre pridelenie dotácie je jedno či bola publikácie Q1 platená alebo neplatená. Ďalej uviedol, že 

trendom v ČR je publikovanie v databáze WoS. Do diskusie sa prihlásil doc. Gulan s otázkou k pravidlu, že odmena 

nebude vyplatená ak prvý autor publikácie je z iných súčastí STU. Ďalšia otázka bola ako to bude s odmenou, keď 

prvým autorom bude odborník z praxe. Reagoval dekan fakulty, podľa prvého autora sa rozdeľuje dotácia, teda ak je 

prvým autorom kolega z inej súčasti STU, dotáciu dostáva iná súčasť STU. Preto je v smernici aplikované pravidlo, 

že odmena bude vyplatená iba v prípade, že prvý autor je zo Strojníckej fakulty. Pri nároku na odmenu za publikáciu 

nemôže byť prvý autor z inej súčasti STU a ani zo SAV, z praxe môže byť. Ďalej reagoval prof. Ďuriš, že uvedená 

pripomienka bude zapracovaná. Doc. Chmelko sa prihlásil s otázkou, či sa nevyčerpané finančné prostriedky budú 

akumulovať na nasledujúce obdobie. Reagoval dekan fakulty, ktorý súhlasil s akumulovaním nevyčerpaných 

prostriedkov na nasledujúci rok, avšak uviedol, že verí, že všetky finančné prostriedky na podporu publikačnej 

činnosti budú realizované.  

 

Záver: AS SjF STU v Bratislave prerokoval predloženú Smernicu na podporu publikačnej činnosti s pripomienkou 

k bodu 5, týkajúceho sa podmienky príslušnosti prvého autora. Zároveň odporučil zahrnúť potrebné náklady na 

podporu publikačnej činnosti do návrhu rozpočtu na rok 2023. 
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K bodu 11: 

Za zamestnaneckú časť boli navrhnutí členovia obvodných volebných komisií:  

- doc. Ing. Peter Peciar, PhD. – s návrhom súhlasil 

- Mgr. Elena Hudecová – s návrhom súhlasila 

- doc. Ing. Juraj Úradníček, PhD. – s návrhom súhlasil 

Výsledky hlasovania: 

 

 Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných členov AS : 24 

 Hlasovalo za  : 21 

 Zdržalo sa hlasovania :   3 

 Hlasovalo proti : 0   

 

Záver: AS SjF STU v Bratislave schválil navrhnutých členov obvodných volebných komisií za zamestnaneckú časť 

väčšinou hlasov.  

 

Návrh na náhradníkov členov obvodných volebných komisií za zamestnaneckú časť:  

- Ing. Lukáš Bartalský, PhD. – s návrhom súhlasil 

- Mgr. Peter Letavaj, PhD. – s návrhom súhlasil 

Výsledky hlasovania: 

 

 Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných členov AS : 24 

 Hlasovalo za  : 23 

 Zdržalo sa hlasovania :   1 

 Hlasovalo proti :   0 

 

Záver: AS STU v Bratislave schválil navrhnutých náhradníkov členov obvodných volebných komisií za zamestnaneckú 

časť väčšinou hlasov.  

 

Za študentskú časť boli navrhnutí členovia obvodných volebných komisií:  

- Marek Kmeť – s návrhom súhlasil 

- Bc. Andrea Poničanová – s návrhom súhlasila 

- Patrik Bajnok – s návrhom súhlasil 

Výsledky hlasovania: 

 

 Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných členov AS : 24 

 Hlasovalo za  : 21 

 Zdržalo sa hlasovania :   3 

 Hlasovalo proti :   0 

 

Záver: AS STU v Bratislave schválil navrhnutých členov obvodných volebných komisií za študentskú časť väčšinou 

hlasov.  

 

Návrh na náhradníkov členov obvodných volebných komisií za študentskú časť:  

- Bc. Zuzana Krajčíková – s návrhom súhlasila 

- Ing. Tadeáš Vojtko – s návrhom súhlasil 

Výsledky hlasovania: 

 

 Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných členov AS : 24 

 Hlasovalo za  : 23 
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 Zdržalo sa hlasovania :   1 

 Hlasovalo proti :   0 

 

Záver: AS STU v Bratislave schválil navrhnutých náhradníkov členov obvodných volebných komisií za študentskú 

časť väčšinou hlasov. 

 

Po krátkej porade informovali zástupcovia obvodných volebných komisií, že predsedníčkou obvodnej volebnej 

komisie za zamestnaneckú časť bude Mgr. Elena Hudecová a predsedníčkou študentskej obvodnej volebnej komisie 

bude Bc. Andreu Poničanovú. 

 

K bodu 12: 

Prof. Ing. Ladislav Gulan, PhD. informoval prítomných senátorov o organizačných pokynoch na prípravu a priebeh 

volieb do AS STU v Bratislave na Strojníckej fakulte STU na funkčné obdobie 2023 - 2027. Zdôraznil, že do 20.3. 

2023 je potrebné, aby dekan SjF doručil zoznam členov akademickej obce SjF STU v Bratislave príslušným 

predsedom obvodných volebných komisií. V dňoch od 20. do 29.3. bude možné doručiť návrhy kandidátov na členov 

AS STU v Bratislave. Následne do 5.4.2023 zostavia komisie na základe kandidačných návrhov kandidačnú listinu v 

abecednom poradí. V dňoch 17. a 18. apríla 2023 sa na Strojníckej fakulte STU v Bratislave uskutočnia voľby členov 

do Akademického senátu STU na funkčné obdobie 2023 – 2027. Za zamestnaneckú časť budú zvolení štyria senátori 

a za študentskú časť dvaja senátori.  

Predsedníčka AS SjF otvorila diskusiu.  

Diskusia: 

V diskusii predsedníčka AS SjF STU v Bratislave doc. Brusilová uviedla, že po schválení organizačných pokynov v 

AS SjF STU v Bratislave budú zverejnené na webovej stránke Strojníckej fakulty. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 5.3/2023:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU schvaľuje „Organizačné pokyny na prípravu a 

priebeh volieb do AS STU v Bratislave na Strojníckej fakulte STU na funkčné obdobie 

2019-2023“ bez pripomienok.“ 

Výsledky hlasovania: 

 

 Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných členov AS : 23 

 Hlasovalo za  : 23 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

 Hlasovalo proti :   0 

 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 5.3/2023 bolo schválené jednomyseľne. 

 

K bodu 13: 

V úvode bodu Rôzne uviedla predsedníčka AS SjF STU v Bratislave doc. Brusilová, že na predsedníctve AS SjF STU 

dňa 09.02.2023 bol schválený harmonogram zasadnutí AS SjF STU v Bratislave, ktoré sa budú konať v termínoch 25. 

04., 23.05. a 27.06. 2023. Zásadnou náplňou rokovaní bude implementovanie nového štatútu STU do vnútro- 

fakultných noriem. Do diskusie sa ďalej prihlásil Damián Predáč, ktorý upozornil na problémy s úspešnosťou na 

skúške z predmetu Matematika 1 a žiadal prodekana doc. Guželu o návrh na riešenie tohto problému. Reagoval 

prodekan doc. Gužela s tým, že o tomto probléme je informovaný a riešením je, že študenti ktorí nevyčerpali všetky 

termíny na skúšku, budú môcť túto skúšku opakovať po letnom semestri. Študenti, ktorí počet termínov vyčerpali, 

musia predmet Matematika 1 opakovať. Ako podpora pre zvládnutie skúšky bude pre študentov zavedený osobitný 

predmet pre doučovanie z matematiky. Tiež sa diskutuje o navýšení počtu hodín z matematiky. Ďalej sa pán prodekan 

vyjadril, že ak majú študenti pocit, že prístup je neobjektívny, majú možnosť postupovať v zmysle štatútu a podať 

sťažnosť, ktorou sa následne v zmysle štatútu bude vedenie fakulty zaoberať. 

 

Predsedníčka AS SjF STU poďakovala senátorom za aktívnu účasť. Upozornila na termín nasledujúceho zasadnutia 

AS SjF, ktoré je plánované na 25. 04. 2023. Následne ukončila zasadnutie AS.  
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Zapísala: doc. Ing. Iveta Čačková, PhD. 

 

....................................................... 

   

Overili  : Prof. Ing. Pavol Sejč,  PhD. ....................................................... 

 
Ing. Tadeáš Vojtko  ........................................................ 

 

 

V Bratislave, 28. 02. 2023 

 

 

 

                                                                        ................................................... 

                                                                        doc. Ing. Alena Brusilová, PhD. 

                                                                                  predsedníčka AS SjF STU 

 


